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Beste mensen van de Beo 

Moeten we wel of niet een algemene vergadering uitschrijven en wanneer! Het be-

stuur is op 14 februari jl. bij elkaar geweest. Fysiek kon dat weer, alle maatregelen 

werden in de tijd ook verruimd, gelukkig! Onze jaarvergadering houden we op 29 

maart as. Onze secretaris Bert Lenten is bereid gevonden een deel van de avond te 

vullen. Hij verzorgt een presentatie over internationale bescherming van watervo-

gels! We hebben de Algemene Vergadering van de bond op 29 maart. Hierna komt 

nog ons uitje op 21 mei. We willen graag naar Rijs, een lezing van Germ en daarna de 

natuur in. Dit staat al 2 jaar op de agenda overigens.  Daarna afsluiten in ons clubge-

bouw met een barbecue. Tenzij we iets veel leukers bedenken werken we dat later 

wel uit. Dat zijn leuke dingen om mee bezig te zijn. De oorlog zo’n 2000 kilometer 

verderop overschaduwt echter alles. Angst, zorgen en verdriet bepalen nu ons den-

ken. We krijgen de beelden dagelijks voorgeschoteld, de kranten en internet staan er 

vol mee. Ik ben er zelf heel selectief in wat ik tot me neem. In de periode dat corona 

overheerste werden we ondergedompeld in meningen, afwegingen, voorspellingen 

en noem alles maar op. Er waren plotseling erg veel deskundigen en meningen. Is er 

straks wel genoeg voedsel voor de wereld? Wat moet ik wel en niet met al die infor-

matie? Bij mij ging de knop om. Ik had met mijn omgeving en gezin genoeg om han-

den. Ook nu kun je opnieuw wegzakken in alle verschrikkingen en oordelen of menin-

gen. Helpen waar het kan is beter om aan te denken. Voorlopig kunnen we alleen 

maar doneren aan b.v. 555. Ook kun je op diverse plaatsen voeding en kleding bren-

gen. Ook in het vogelwereldje merken we de gevolgen al een poos. Wat zijn er veel 

evenementen niet doorgegaan. Nu merken we dat de verkoop van onze vogels lastig 

is. Kennelijk is de vraag/export van vogels veel minder geworden. Ook aan de voer-

prijzen kunnen we het zien. Bepaalde soorten zaad zijn peperduur of niet meer te 

krijgen. (Op facebook een verzoek van Albert Zomer te doneren voor de kwekers in 

de Oekraïne!)  Gelukkig kunnen we wel weer naar de markt. Joure is binnenkort op 

20/3, helaas op zondag en we gaan met een man of 5 naar Hardenberg op 26 maart. 

Ik merk aan mezelf dat ik erg mijn best moet doen om de “vogel” draad weer op te 

pakken. Voor het district heeft het D-bestuur de districtsvergadering op 8 april voor-

bereid. In de bondsraad is de AV. Voorbereid. Die is op 14 mei in Putten. Daar staan 

belangrijke punten op de agenda om te beslissen. De stukken van de AV. Voor onze 

jaarvergadering zijn binnen. De leden moeten zaken gaan bepalen voor het voortbe-

staan van de bond en voor de nationale en veel andere tentoonstellingen. Binnen de 

bondsraad zijn we begonnen aan het aanpassen van de reglementen. Het voorstel is 

om de nationale te verplaatsen naar eind oktober. Dus niet meer in januari!! Behalve 

corona heeft de vogelgriep ons al vele jaren in haar greep. Ook de show van de Beo 

en de Friese Kampioenschappen werd hierdoor afgelast.  
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Uiteraard speelde ook corona mee in die afgelastingen. In de loop van het voorjaar 

kunnen alle tentoonstellingen 4 jaar vooruit zelfs, digitaal worden gepland. Het pro-

gramma wordt nu uitgeprobeerd Een ander voorstel dat er ligt is om de afdelingen 

vrij te laten in hun keus wanneer ze hun eigen show willen houden. Ze zorgen zelf 

voor keurmeesters, als die er niet zijn dan wijken ze uit naar een andere dag. Daar 

komt de D-voorzitter die de beschermde weken in de gaten hield niet meer aan te 

pas. Er komt ruimte voor experimenten met kortere shows of een eendaagse. De 

tijd achterhaald veel. Onze sport komt hevig in het gedrang, veelal door Europese 

maatregelen. Het hoofdbestuur probeert wel om zaken te sturen maar is vaak te 

laat. Per 1 april kunnen de leden de ringen digitaal bestellen en betalen. We zullen 

daar nog aandacht aan besteden. Ik draai nu met andere bondsraadsleden proef in 

het programma. Het is niet moeilijk maar je moet wel een @mailadres hebben. Ook 

het bestellen van Europese en Cités-ringen gaat erg gemakkelijk. Het systeem vult 

zelf de Latijnse namen in en telt bedragen bij elkaar op. Jullie zullen het wel gaan 

ervaren en anders helpt het bestuur waar het kan. Zo heb ik toch nog behoorlijk wat 

geschreven. Toen ik begon dacht ik dat het tegen zou vallen.  Ik zie jullie graag op de 

jaarvergadering en anders bij ons uitje. We hebben elkaar vooral nu nodig om de 

afdeling in stand te houden. Elkaar ontmoeten helpt daarbij! “Het kan en mag weer. 

“ 

Sicco Veenstra. 

   VOGELS SPOTTEN IN DE TUIN  



 

 

 

 
      Hierbij nodigen wij u uit… 

 

 

tot het bijwonen van de clubavond op dinsdagavond  29  maart 2022 

Waar: Ver. gebouw Hollandia, Nanne Reijnstraat 16 8701CG te Bolsward 

Tijdstip:        Aanvang 20.00 uur. 

 

Agenda: 

 

1    Opening door de voorzitter 

 

2    Vaststellen agenda 

 

3    Mededelingen & ingekomen stukken  

 

4    Jaarverslag secretaris  

 

5    Financieel verslag penningmeester 

 

6    Verslag kascommissie 

         

  7    Verslag laatste ledenvergadering  14 september 2021 

 

8    Bestelling ringen 2023 

 

9    Pauze met verloting 

 

10  Presentatie over internationale bescherming van watervogels bij Bert 
Lenten   

 

11  BEO uitje 2022 

 

  12  Onderlinge tentoonstelling 2022 

 

13  Rondvraag 

 

14  Sluiting 

De groot taxidermie  



Jaarverslag 2020/ 2021                                                   

 

Beste mensen, 

In 2020 werden we voor het eerst geconfronteerd met de gevolgen van de Covid-19 pan-

demie. Terugblikkend op de afgelopen twee jaar kunnen we zeggen dat het openbare leven 

en ook het verenigingsleven stilgestaan heeft. De overheid kwam keer op keer met nieuwe 

corona regels en als gevolg daarvan moesten we onze ledenvergadering afzeggen en als 

bestuur hebben moeten teruggrijpen op online vergaderen. De vraag is wanneer komt er 

een eind aan corona. Op het moment van schrijven ziet het erna uit dat door de komst van 

de omicron variant we licht aan het eind van de tunnel zien en dat op korte termijn het 

overgrote deel van de huidige corona regels afgeschaft zullen worden. Laten we hopen dat 

pandemie langzaam maar zeker uitdooft. 

Kon de geplande onderlinge tentoonstelling in 2020 niet doorgaan i.v.m. de corona regel-

geving zag het er in eerste instantie goed uit voor de geplande tentoonstelling voor 2021. 

Door de uitbraak van de vogelgriep (H5N1)in o.a. Parrega werd voor een deel van Súd-

west Fryslân een vervoersverbod afgekondigd. Daardoor zou een deel van onze leden hun 

vogels niet mogen vervoeren naar ons clubgebouw. Ook waren we verplicht om binnen de 

corona regelgeving vergunning aan te vragen om deze tentoonstelling te mogen houden. 

Het bestuur heeft daarom opnieuw het besluit moeten nemen deze tentoonstelling af te las-

ten. Dat hebben we gedaan met pijn in ons hart, zeker omdat we al zoveel tijd gestoken 

hadden in de voorbereiding van dit evenement.  

Niet alleen onze onderlinge tentoonstelling kon geen doorgaan vinden, maar ook die van 

andere afdelingen, de Friese kampioenschappen en Vogel 2022 moesten dezelfde beslis-

sing nemen.  

Zonder regelmatige ledenvergaderingen, excursies/ uitjes, enz. is het heel lastig in goed 

contact te blijven met de leden. Hoewel er niet altijd veel te melden was hebben we daar-

om geregeld de B.E.O Nieuwsbrief uitgebracht.  

Medio 2021 is er een foto wedstrijd uitgeschreven en daar hebben in totaal 16 leden aan 

meegedaan. Daar waren we als bestuur erg blij mee. De winnaars waren: 

1e prijs fam. Boonstra met glansspreeuwen 

2e prijs fam. Faber, kleindochter met baby parkiet 

3e prijs Gerard Kolkena met pimpelmees jong. 

Op 14 september 2021 konden we weer voor het eerst een clubavond organiseren. Een van 
de punten op de agenda was het delen van kweek ervaringen. Ondanks de corona perike-
len bleven onze vogels gewoon doorgaan met broeden. Uit de verhalen bleek dat de 
kweekresultaten nogal uiteenliepen. Het onderling uitwisselen van ervaringen is uitermate  



              

belangrijk om van elkaar te leren en om ideeën uit te wisselen die van pas kunnen komen 

om meer succes te boeken gedurende het volgende broedseizoen. 

Tijdens de jaarvergadering heeft Roel de Jong aangeven het secretariaat over te willen dra-

gen aan iemand anders. Onder dankzegging voor zijn inzet is afscheid genomen van Roel. 

Ondertussen had het bestuur Bert Lenten bereid gevonden de taak van secretaris over te 

nemen en dat heeft per 1 oktober 2021 plaatsgevonden..  

Ook Ruurd Oosterkamp heeft in 2021 aangegeven om zijn taken als webmaster en ook als 

diegene die de facebook pagina van B.E.O. over te willen dragen aan iemand anders. Wat 

betreft de facebook pagina en het opmaken van de Nieuwsbrief heeft Anika van Malsen dat 

op zich genomen. Bert Lenten was bereid de taak van webmaster op zich te nemen. Gekop-

peld aan overdracht van de taken m.b.t. website is ook besloten om de website te migreren 

naar Jouwweb. De reden daarvoor waren dat de kosten van hosting van de bestaande 

B.E.O. website enorm zouden stijgen. Vandaar dat besloten is om gebruik te maken van de 

gratis optie die Jouwweb biedt. Dat betekende wel dat alle gegevens van de bestaande 

website naar de nieuwe overgezet moesten worden. 

In 2021 heeft o.a. de Koninklijke Nederlandse Vereniging Ornithophilia ons geattendeerd 

op de Wet Dieren. Conform die wet moet ieder gehouden dier natuurlijk gedrag kunnen 

vertonen en daarop moet de verzorging en huisvesting afgestemd zijn. Zij hebben een bur-

gerinitiatief georganiseerd om via getekende formulieren de Tweede Kamer hierop aan te 

spreken. Veel dierenliefhebbers hebben dit ook daadwerkelijk gedaan, maar helaas bleek 

de response vanuit volière verenigingen beperkt te zijn.  

Een andere nieuwe ontwikkeling, waarover al jaren binnen de NBvV gesproken wordt, is 

het uitbesteden van het maken van ringen. Tot nu toe produceert de NBvV zelf alle beno-

digde ringen, maar de huidige machine is aan vervanging toe en dat vergt een enorme in-

vestering. Besloten is om deze werkzaamheden m.i.v. 2022 uit te besteden aan een bedrijf 

in Zuid-Amerika. Het betreffende bedrijf produceert ringen van hoge kwaliteit. Dat bete-

kent wel een verandering van de rol van ringencommissaris en hoe dat uitpakt in de prak-

tijk zal komende jaren duidelijk worden.  

Tot slot: afgelopen twee jaar is het verenigingsleven min of meer gestopt. Nu aan het begin 
van 2022 ziet het er naar uit dat we dit jaar weer clubavonden en een excursie/ uitje kunnen 

organiseren. Als bestuur kijken we er echt naar uit onze leden te ontmoeten en in november 
weer een onderlinge tentoonstelling te kunnen organiseren. Nu we al twee jaar geen ten-
toonstelling gehad hebben zijn we heel benieuwd wat daarvan het effect zal zijn op de 
kwaliteit van de vogels die ingezonden worden.  

Wij wensen u allen een heel goed kweekjaar toe.  



             Notulen van de ledenvergadering BEO op 19 oktober 2021 

        Locatie:  Verenigingsgebouw Hollandia Nanne Reijnstraat 16 Bolsward 

Aanwezig:  15 Leden     Afgemeld: Bert Lenten, Ruurd Oosterkamp en Erwin Sijbrands. 

 

Opening  voorzitter.  Vz Sicco Veenstra heet allen welkom, in het bijzonder onze gastspreker en 

tevens lid van onze vereniging  Germ van der Burg. 

Vaststellen agenda.   Aan de agenda wordt toegevoegd:  Tussentijdse bestuurswisseling ivm 

terugtreden secretaris Roel de Jong (punt 3). 

Mededelingen.   Door afwezigheid van ad interim secretaris Bert Lenten zijn er geen medede-

lingen.  Vz vraagt  vrijwilligers bij Ned. Kampioenschappen in januari in Zwolle. Wim Dalhui-

zen meldt zich hiervoor aan.  Voor de provinciale in Surhuisterveen melden zich Johan Kol-

kena  en Gerrit Feenstra. 

Tussentijdse bestuursverkiezing. Roel de Jong heeft zijn functie als secretaris neergelegd. Door 

fysieke probleempjes wil hij een stapje terug doen.  Roel wordt door de vz  bedankt met 

een bloemetje voor zijn inzet voor de BEO. Hij heeft 3 ½  jaar het secretariaat  serieus  be-

heerd.  Hij was soms kritisch, maar we hebben steeds prettig samengewerkt, aldus de vz. 

Roel heeft Bert Lenten al ingewerkt als nieuwe secretaris ad interim. 

Echter vanavond  is Bert met algemene stemmen van bestuur en leden officieel benoemd. 

De notulen van 14 september  worden goedgekeurd met dank aan Roel voor zijn laatste be-

stuurlijke daad. 

Ballotage.   Opzegging  lidmaatschap  Jari en Anika van Malsen en Jurjen Hempel per 1-1-2022.  

Anika blijft gelukkig wel actief bij het maken van de nieuwsbrief, facebook en hulp TT. 

Gastspreker Germ van der Burg , Districtshoofd West van it Fryske Gea geeft een zeer duidelij-

ke presentatie in woord en beeld over wat voor projecten er spelen in de zuidwesthoek 

vwb natuur en landschapsverbetering.   “Zijn “  gebied loopt van Corwerd tot Laaksum en 

beslaat zo’n 8000 ha, waarvan 5000 ha water.  Ook  het vismigratieproject bij de afsluitdijk  

valt onder zijn beheer.  Als bijzonder diersoorten werden  beelden vertoond van de zee-

arend in Koudum en Makkum en onderzoek naar de Noordse woelmuis. Tevens toonde 

Germ na de pauze  een film van “Vroege vogels”. Deze film is ook op TV vertoond en ging 

helemaal over de zuidwesthoek.  Germ werd door vz bedankt voor zijn zeer boeiende le-

zing. 

Bespreking TT.  Gerard van Malsen  vroeg vrijwilligers voor de opbouw en afbraak van de TT op 

25, 26 en 27 november. 

Rooster 25 november opbouw  9 uur:  Gerrit Feenstra,Geert de Leeuw, Johan Kolkena,Roel de 

Jong, Sicco Veenstra, Henk Eiling, Geert Wind, Gerard en Anika van Malsen. 

Rooster 26 november keuring 8.30 uur: Gerrit Feenstra, Geert de Leeuw, Johan Kolkena, Roel 

de Jong,  Bert Lenten,  Sicco Veenstra, Gerard en Anika van Malsen. 

Voeren vogels:   Gerrit Veenstra en Geert de Leeuw. 

Afbreken en opruimen  op zaterdag is voor het hele team.Gerard Kolkena zorgt voor prijzen 

verloting. Voor het regelen van de verloting wordt nog iemand gezocht.  Johan Kolkena en 

Geert Wind zorgen voor vogels in de volière. 

Rondvraag.   Wordt geen gebruik van gemaakt. 


